



HONG KONG AMATEUR SWIMMING ASSOCIATION

Unit L, 9/F, MG Tower, 133 Hoi Bun Road, Kwun Tong, Kowloon

Tel: (852) 2572 8594 Fax: (852) 2591 0792 E-mail: hkasa@hkasa.org.hk Web-site: www.hkasa.org.hk

<Press Release>

Hong Kong Long Course Swimming Time Trial IV

We are delighted to announce that Hong Kong Long Course Swimming Time Trial IV is one of the qualifying meets of Tokyo Olympic Games, 15th FINA World Swimming Championships (25m) - Abu Dhabi and 19th FINA World Championships 2022 – Fukuoka which approved by FINA to be held on **20th June 2021 (Sunday)** at HKSI. The competition will be held behind closed-door, which is also one of the events in support the 2021 Olympic Day. HKASA will provide event photos for your further usage. Hyperlink link will be provided to you in due course. Please note that it will only valid for 3 days, until 22nd June 2021 (Tuesday).

Swimmers including AU Hoi Shun Stephanie, CHENG Camillie Lily Mei, CHENG Chloe, CHAN Kin Lok, HAUGHEY Bernadette Siobhan, HO Nam Wai, WONG Toto Kwan To, TAM Hoi Lam, YEUNG Jamie Zhen Mei, CHEUK Ming Ho, HO Ian Yentou and LIM Owen Zhaoguang Nicholas will attend the event. You may also find the attached start list for your reference.

Should you have any enquiry, please feel free to contact Ms. Queenie WONG, Ms. Charling CHEUNG or Ms. Della LEUNG at 2572 8594

Hong Kong Amateur Swimming Association
18th June 2021





HONG KONG AMATEUR SWIMMING ASSOCIATION

Unit L, 9/F, MG Tower, 133 Hoi Bun Road, Kwun Tong, Kowloon

Tel: (852) 2572 8594 Fax: (852) 2591 0792 E-mail: hkasa@hkasa.org.hk Web-site: www.hkasa.org.hk

<新聞稿>

香港長池游泳計時賽 IV

香港長池游泳計時賽 IV 將於六月二十日假香港體育學院以閉門形式舉行。國際泳聯已認可此賽事為東京奧運、第 15 屆世界短池游泳錦標賽及第 19 屆世界長池游泳錦標賽的達標賽，亦是支持 2021 奧運日活動之一。本會將提供當日比賽相片供各傳媒作報道之用，相關網址會稍後提供。有效期至六月二十二日(為期 3 天)

本賽事參賽運動員包括歐鎧淳、鄭莉梅、陳健樂、鄭渝、何詩蓓、何南慧、黃筠陶、譚凱琳、楊珍美、卓銘浩、何甄陶及 林昭光。詳情可參閱賽程。

如有任何問題，歡迎致電 2572 8594 與本會職員黃小姐、張小姐或梁小姐聯絡。

香港業餘游泳總會

二零二一年六月十八日

